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Protokół nr 29/2017 

z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 26 lipca 2017 r. w godz. od 915 do 935 

w sali konferencyjnej Parku Naukowo- Technologicznego Polska- Wschód w Suwałkach. 

 

Obecni członkowie Komisji: 

1/   Stanisław Kulikowski - przewodniczący Komisji 

2/   Jacek Juszkiewicz, 

3/   Bogdan Bezdziecki - wiceprzewodniczący Komisji, 

4/   Andrzej Paweł Chuchnowski, 

5/   Kamil Lauryn. 

Nieobecni członkowie Komisji: 

1/  Wojciech Pająk, 

2/  Grzegorz Gorlo.  

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1/   Czesław Renkiewicz- Prezydent Miasta Suwałk, 

2/   Ewa B. Sidorek- zastępca Prezydenta Miasta Suwałk, 

3/   Alicja Andrulewicz  – Naczelnik Wydz. KTP. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Stanisław Kulikowski, który powitał zebranych i przypomniał,  

że porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami.  

Członkowie Komisji , nie wnieśli uwag i przyjęli jednogłośnie następujący porządek 

posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu  nr 28/2017 posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 22 maja  2017 r. 

2. Zaopiniowanie propozycji projektu pomnika na rondzie im. Ofiar Obławy Augustowskiej                          

w Suwałkach. 

3. Wolne wnioski.  

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu  nr 28/2017 posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 22 maja  2017 r. 

Stanisław Kulikowski  poinformował, że do protokołu 27/2017 posiedzenia Komisji nie 

wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół przez Komisję, został przyjęty.   

 

Ad pkt. 2  

Zaopiniowanie propozycji projektu pomnika na rondzie im. Ofiar Obławy Augustowskiej                          

w Suwałkach. 

Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
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Cz. Renkiewicz omówił genezę, projekty, ich historię i proces ich tworzenia. Poinformował, że 

wnioskodawcy i pomysłodawcy pomnika w przedstawionym projekcie poprosili o wycofanie tego 

projektu. 

 

Komisja po wysłuchaniu wypowiedzi Pana Prezydenta postanowiła nie rozpatrywać 

przedłożonego projektu.  

 

A. Chuchnowski stwierdził, że projekt z trzema krzyżami kojarzy się z krzyżami gdańskimi. 

S. Kulikowski dodał, że w ocenie jednego z kolegów artystów plastyków, przedstawiony projekt 

to kiczowaty plagiat. Przewodniczący dodał, że krzyże powinny być umieszczane w miejscach 

godnych, a rondo takim nie jest. 

Cz. Renkiewicz nadmienił, że w rozmowie o lokalizacji, pomysłodawcy wybrali rondo ponieważ 

instalacja będzie ze wszystkich stron widoczna. Prezydent przypomniał, że w tegorocznym 

budżecie są zarezerwowane środki finansowe na realizację tej instalacji. 

S. Kulikowski zaproponował przy okazji opiniowania kolejnego projektu, zaproszenie 

pomysłodawców na obrady Komisji celem przedstawienia szczegółów.  

J. Juszkiewicz zaproponował ogłoszenie konkursu na projekt instalacji. Radny zaproponował 

zaproszenie pomysłodawców na obrady Komisji. 

B. Bezdziecki zaproponował złożenie propozycji innych lokalizacji niż rondo. Dodał, że zgadza 

się z propozycją zaproszenia wnioskodawców na obrady Komisji. 

Cz. Renkiewicz stwierdził, że nie chce niczego sugerować pomysłodawcom ponieważ jest to ich 

pomysł i jest podpisane porozumienie, które wszystko reguluje. 

A. Chuchnowski zaproponował wystąpienie do ks. Wysockiego aby wskazał inną lokalizację, nie 

na rondzie. 

Cz. Renkiewicz poinformował, że na pytanie zadane ks. Wysockiemu, czy na rondzie, przy 

instalacji będą odbywały się uroczystości religijne, otrzymał odpowiedź, że nie będą. Prezydent 

zasugerował ks. Wysockiemu umieszczenie instalacji przy ulicy  Chopina obok DPS Kalina. 

S. Kulikowski przestrzegł kolegów radnych, że osoba ks. Wysockiego jest bardzo 

zdeterminowana, wręcz apodyktyczna i nie przyjmuje jakichkolwiek argumentów.  

Cz. Renkiewicz przypomniał, że już raz odbyło się spotkanie radnych, Prezydenta                                   

z przedstawicielami pomysłodawców. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej uwag i wniosków. 

 

Ad pkt. 3 

Wolne wnioski.  

A. Chuchnowski ponawia złożenie propozycji spotkania z ks. Wysockim.  

A. Andrulewicz poinformowała, że radni otrzymali zaproszenia na Włócznię Jaćwingów. Pani 

Andrulewicz przekazała bilety radnym obecnym na Komisji. 

Więcej wniosków, pytań i spraw nie zgłoszono. 

Stanisław Kulikowski podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie. 
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Na tym protokół zakończono.             

                                                                                                                          

                                                                                  Przewodniczący Komisji Kultury Sportu                           

                                                                                    i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach   

 

 

                                                                                                  Stanisław Kulikowski 

 

 

 

Protokół sporządził: 

 

 

Marcin Andrzej Szypulski 

Inspektor 

Biuro Rady Miejskiej w Suwałkach 


